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Słowa kluczowe Praca w szpitalu, choroby, praca na uczelni

 
Praca w szpitalu zrobiła na mnie ogromne wrażenie
Jak skończyłem fizykę, to poszedłem do pracy w szpitalu, w pracowni medycyny
nuklearnej. Tam prawie codziennie badałem ludzi, którzy mieli nowotwory. Prawie
cztery lata pracowałem w szpitalu,  zanim trafiłem na uczelnię.  Robi  to ogromne
wrażenie, w szczególności na fizyku, który nie jest przyzwyczajony (jak na przykład
studenci medycyny) do prosektorium, szpitala, łóżka szpitalnego i tak dalej. Człowiek,
teoretyk,  świetnie  potrafiący  coś  obliczyć,  przewidzieć,  dobrze  zrobić  jakiś
eksperyment, [kiedy] widzi ludzi, którzy praktycznie są umierający, to [na nim] robi to
ogromne wrażenie. Pomyślałem sobie wtedy: „Jakby było fajnie zrobić coś dobrego
dla tych ludzi, żeby oni tak nie cierpieli”. I tak zacząłem pracować na uczelni. Tak że
jakieś marzenie się spełniło. 
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